
1 

 

Protokół z XXXII sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 25 sierpnia 2022 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.06. W posiedzeniu wzięło udział 11 

radnych.  

 Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski nieobecny 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska nieobecny 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie z dnia 23 grudnia 2021 r. 

w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez wójta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian Kutasiewicz, Joanna 
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Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Borkowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian Kutasiewicz, Joanna 

Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Borkowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali interpelacji i zapytań. 

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 25 maja do 25 sierpnia 2022 

r. 

Wójt przedstawił informację ze swojej działalności. Radni nie mieli uwag.  

Pkt 6. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Przewóz 

w roku szkolnym 2022/2023. 

Projekt przedstawił sekretarz. Uchwalenie ceny paliw jest niezbędne do zawarcia 

umów o zwrot kosztów dojazdów dla rodziców dowożących swoje niepełnosprawne dzieci do 

szkół.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian Kutasiewicz, Joanna 
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Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Borkowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/19/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego 

zatrudnianych w placówkach oświatowych Gminy Przewóz. 

Projekt przedstawił sekretarz. Wyjaśnił, że zmiany w prawie oświatowym 

wprowadzają nowe stanowisko pedagoga specjalnego. Zatrudnienie takiego specjalisty jest 

obowiązkowe od miesiąca września.  Dlatego należy dokonać aktualizacji zapisów tej 

uchwały żeby można było określić wynagrodzenie dla takiej osoby.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian Kutasiewicz, Joanna 

Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Borkowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Ze względu na konieczność dokonania zmian 

w klasyfikacjach budżetowych zaistniały zmiany w dochodach z Funduszu Rządowego Polski 

Ład oraz z tytułu pomocy obywatelom Ukrainy. Ponadto dodatkowe środki wprowadzane do 

budżetu to środki otrzymane z budżetu państwa na budowę świetlicy w Dąbrowie Łużyckiej 

w kwocie 1.911.000,00 zł, a także środki z subwencji oświatowej ogólnej na zatrudnienie 

psychologów i pedagogów w placówka oświatowych na ternie gminy w kwocie 47.199,00 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian Kutasiewicz, Joanna 
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Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Borkowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek 

Pkt 7. Sprawy różne. 

Radna Angelika Hic zapytała kiedy będą odbierane od mieszkańców gabaryty.  

Wójt odpowiedział, że trudno określić dokładną datę ponieważ jest mało pracowników 

fizycznych.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał czy przeprowadzono remont placu apelowego przy 

szkole w Przewozie.  

Wójt odpowiedział, że zrobiono projekt i kosztorys, ale prace zostaną wykonane 

najszybciej w okresie przyszłych wakacji.  

Radna Monika Pankowska zapytała czy autobus szkolny mógłby zabierać i odwozić 

dzieci do Jamna.  

Wójt odpowiedział, że nie ma warunków, aby autobus mógł swobodnie wjeżdżać 

i zawracać w tej miejscowości.  

Radny Adam Klisowski poprosił o naprawę nawierzchni drogi gminnej do Jamna oraz 

o zabezpieczenie słupa telekomunikacyjnego w centrum miejscowości Lipna.  

Wójt odpowiedział, że trzy tygodnie temu droga o której mówi radny była naprawiana. 

Jednak sprawdzi jej stan. Odnośnie słupa to sprawa została zgłoszona do firmy, która go tam 

umieściła. 

Radna Katarzyna Zdybowicz-Wójcik zapytała czy uczniowie szkół 

ponadpodstawowych mają zapewnione swobodne dojazdy do placówek.  

Wójt odpowiedział, że gmina ma obowiązek zapewnić dowozy uczniów na terenie 

gminy. Jeśli chodzi o szkoły ponadpodstawowe to nie ma takiego obowiązku. Oczywiście 

były rozmowy z firma przewozową, która ma kursy na terenie gminy, ale na wiele się to nie 

zdało. Powinna w tym temacie zaistnieć przede wszystkim interwencja rodziców.  

Radna zapytała także o postępy  w przekazaniu laptopów otrzymanych w ramach 

grantu dla członków rodzin byłych pracowników PGR.  

Wójt odpowiedział, że laptopy już są w urzędzie, a na dana chwilę przygotowywane są 

umowy. Niedługo zostaną wydane.  

Radny Grzegorz Stachera powiedział, że nie popiera zdania, że nie jest sprawa gminy 

zadbanie o dojazdy uczniów do szkół ponadpodstawowych. Zdaniem radnego trzeba tę 

sprawę monitorować i starać się rozwiązać ten problem.  
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Radny zapytał również czy stan hydrantów rozlokowanych na terenie gminy jest 

w jakikolwiek sposób sprawdzany.  

Wójt odpowiedział, że owszem i, że całkiem niedawno odbyła się coroczna kontrola 

tych urządzeń.  

Radna Joanna Ostaszewska powiedziała, że ze względu na tragiczny stan techniczny 

i wizualny terenu po byłym przejściu granicznym, należy podjąć stosowne działania, aby 

zobligować odpowiednie osoby do zaprowadzenia tam porządku.  

Wójt odpowiedział, że problem ten został zgłoszony do nadzoru budowlanego, a także 

na policję oraz do właściciela, który niestety nie wykazuje jakiegokolwiek zainteresowania.  

Radny Grzegorz Stachera powiedział, że po wpłynięciu zgłoszenia na posterunek, 

policja rozpoczęła procedurę dotarcia do właściciela tego obiektu.  

Pkt 8. Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zamknęła obrady o godz. 10.51. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

            Bogusława Szlachetka 

 

 

 

  

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 


